Disclaimer--Visiting students must read and sign off the following:
7.1
In the US, individuals aged 18 and older are considered adults.  They are fully responsible for their own safety and actions, and for the consequences of their behavior.

7.2
Students are expected to abide by all university and government rules and regulations.  Violations of them will result in losing the visiting student status, therefore paying full tuition and fees, dismissal from the University, or even deportation from the US. 

7.3
All visiting students need to have adequate financial support before arriving at Washburn and are responsible for all relevant expenses.  Students will not be allowed to work off-campus during the visiting period. On-campus employment is possible but limited.

7.4
Students may not transfer to another school during the visiting period. If they decide to do so, they must return to the home institution first and seek permission. 

7.5
Students may not live off campus during the visiting period and have to abide by the rules and regulations pertaining to Residential Living.

7.6
A grade point average (gpa) of 2.5 minimum of Washburn courses and with no failing or repeated grade in any of the courses taken is required to qualify for the visiting student status for tuition purposes.  Students who fail to meet this standard after the first semester they will be required to pay full tuition (non-resident tuition) the second semester if they choose to continue studying at Washburn. 

7.7
There may be a mid-year evaluation at the end of the first semester for the students planning to stay for a year.  The evaluation will cover student’s academic progress and his/her behavior related to university rules, code of conduct and federal regulations.  If a student fails to pass the evaluation, he/she may be required to return to the home institution.

7.8
Students without an official iBT or IELTS or Washburn’s internal test score will be tested upon arrival at Washburn.  Students must complete and cannot skip the intensive English courses required based on their level of proficiency as evidenced by test scores.

7.9
There is no guarantee students can take certain courses they need or like because of curriculum and capacity constraints and/or prerequisites. Students must be prepared to take related or general education courses if courses in their majors are not available. 

7.10
The information including the tuition and fee structure provided is accurate at the time of dissemination. They are subject to change without notice.  The most up- to-date official information can be found on the university web page or policy book. 
      By signing below, I understand and agree to the Disclaimer described above (7.1-7.10).

Signature _____________________ Print Name ________________ Date ___________

7.免责声明——访学学生必须阅读以下内容并签名确认：

7.1在美国，18岁以上（包含18岁）被视为成年人。成年人须对自身安全、行为及个人行为的后果负全责。

7.2学生应遵守所有学校规章制度和政府法律法规。一经违反，将被学校开除而丧失访学资格，但仍须支付全额学费及其他费用，严重者甚至将被驱逐出美国。

7.3所有访学学生在到达华盛本大学前应具备充足的经济来源，能承担所有相关费用。访学期间，学生不得在校外打工。允许校内打工，但有相关限制。

7.4访学期间，学生不得转学。若执意如此，必须先回国获得国内院校许可。

7.5访学期间，学生不得在校外居住，必须遵守住宿管理规定。

7.6 访学学生的课程平均绩点须高于2.5（其中无不及格成绩或重修成绩）才可获得学费减免资格。第一学期后未能达到此标准的学生若选择继续在华盛本大学学习，第二学期须支付全额学费（按照国际生学费标准）。

7.7计划访学一年的学生在第一学期末可能需参加年中评估。评估内容包括学业成绩、校纪校规遵守情况及联邦法律法规遵守情况。若学生未能通过评估，将被要求提前返回国内院校。

7.8无托福、雅思官方成绩或华盛本大学内部语言测试成绩的学生须在到校后参加语言测试。根据测试成绩，学生必须先完成跟现有英语水平匹配的英语强化课程。

7.9由于有课程设置限制或前置课程要求，不保证学生能根据个人需要或个人兴趣选修特定课程。若本专业某些课程无法开课，须转修其他相关课程或通识教育课程。

7.10学费及费用构成信息截至本文发布时准确无误。如有改动，恕不另行通知。最新官方信息可查询学校官网或政策手册。

我理解并同意上述免责声明（7.1-7.10条），并在下方签名确认。

签名___________________ 姓名（打印） ______________ 日期 ___________

